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∗ Oppsummering av årets fiske.
∗ Volum

∗ Kvalitet

∗ Kadmium problematikk

∗ Neste sesong

Agenda



∗ Mottak. Kvarøy har hatt mottak på følgende plasser i 
2012.

∗ Kvarøy 

∗ Træna

∗ Bolga

∗ Myre

∗ Værøy

∗ Moskenes

∗ Totalt landet 322.045 kilo

Volum 2012



KVALITET

∗ Mye mindre krabbe fanget lokalt på Helgeland. I perioder så 
var fiskere på Helgeland nede i 1-2 kilo pr teine. 

∗ I Vesterålen/Lofoten 4-6 kilo pr teine

∗ Trenden på Helgeland er kortere sesong med mindre krabbe 
og mindre mat i krabben.

∗ I Vesterålen så har krabben vært full lengre og større. Det 
resulterer i bedre utbytte.

∗ På slutten var krabben veldig bra i Lofoten/Vesterålen, god 
kvalitet. Nesten synd å avslutte.



∗ 21.09 slapp Mattilsynet kostholdsrådet om konsum av 
krabbe.

∗ I hovedsak sa rådet at det var ikke trygt å spise 
krabbe nord for saltenfjorden.

∗ Grenseverdien på råvare/ferdig vare er 0,5 mg per kilo 
våt vekt.

∗ Rådet var basert på 1 prøve tatt i Lofoten og 1 i 
Vesterålen. Begge disse var under grenseverdien.

∗ Kvarøy og mottaksstasjonene våre har tatt ut veldig 
mange prøver.

KADMIUM



∗ Sted Snitt

∗ Kvarøy 0,0092

∗ Træna     0,0042

∗ Bolga 0,0102

∗ Værøy 0,0089

∗ Myre 0,0126

∗ Moskenes 0,0169

Oversikt prøver



∗ Prøvene viser at vi er langt unna grenseverdien, men 
at det er en tendens til at verdiene er høyere i nord 
enn i sør.

∗ Vil ikke bli et fremtidig problem for mottak av krabbe 
fra Vesterålen eller Lofoten.

∗ Kvarøy vil jobbe aktivt mot Mattilsynet for å få de til å 
oppheve rådet. Alle prøver er delt med de.



∗ Årets Sesong er ikke noen suksess for Kvarøy Skalldyr.
∗ Hadde et mål om at vi skulle få 500 tonn og endte opp 

med 320 tonn

∗ Vårt mål for neste år er fortsatt økning i 
produksjonen!

Konklusjon


